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Møteleder:  Heidi Grov 
Referent: Kristine 
 

 
Tilstede 

 
Kristine, Knut, Ole Magnus, Thorstein, Hans Petter 
og Heidi Grov 

 

Sak nr.  Ansvarlig 

 Godkjent innkalling og saksliste  

 Gjennomgått og godkjent referat  

 Gjennomgått epost 

• Vilkårene for kjøp på nett må oppdateres med 
GDPR samtykke 

• Vi har fått tilbud på Brynje produkter. Ønsker å 
bestille lue og buff i en synlig farge med brodert 
logo. Deles ut til aktive AL’ere to år på rad. Vi må 
få pris på brodering og telle over hvor mange vi 
trenger 

 
Lars/Hans 
Petter 
 
Grimnes 
 

41/23 Økonomigjennomgang 

• Status ble ikke rapportert denne gangen 
 

 

42/23 Kurssesongen 2023 er i gang  

• Vi har et kommende Teknikkurs med venteliste. 
Vi prøver å sette inn 3 instruktører 

• Tynt på kurs etter ferien bortsett fra Livredning 
barn/ungdom 

• Fylkeskommunens BIL har også kjøpt et helt kurs 
til 2000 pr pers inkl kajakk. (Priser på hele kurs 
bør være egen sak, slik at vi får fastsatt et 
prinsipp som utgangspunkt) 

Ole M 

43/23 Tursesongen 2023 

• Listen er bedre fylt opp. 

• Promoterer turene i fellesferien. Får vi turleder, 
så blir det tur. 

• AL samling ved Mølledammen 21. august for å 
fylle listene for høsten. Grilling. 

 

Thorstein 

44/23 Markedsføring av turer, kurs og HPF generelt 

• Markedsføring hjelper. Vi fortsetter gjennom 
sommeren 

• Anskaffelse av debetkort er fortsatt ønskelig 
 

Ole M 
 
Kristine 

45/23 Drøfte prinsipper for anskaffelse av utstyr til HPF 

• Vi selger ingen kajakker foreløpig 

• Kjøp av kajakk stativ ute i metall. Sjekker Velle 

 
 
Knut 



Havpadlerne Færder 
 

• Vi er enige om at vi skal ha gode kajakker å tilby 

alle typer kropper    

46/23 Fremdrift ROS 

• Bjørn Bjanger er i gang med app til bruk «på 
stranda» 

• Hans Petter viste arbeidet som pågår med den 
store ROS analysen. Dette er godt i gang. 
 

 
Hans Petter, 
Grimnes 

47/23 Samarbeid andre Kajakklubber 

• Vi bør finne en måte for samarbeid med 
Tønsberg Kajakklubb 

• Samarbeider gjerne med kajakklubber i Ytre 
Oslofjord 

• Ønsker først og fremst samarbeid med klubber i 
Padleforbundet 

 
Knut 
 
Heidi 

 Eventuelt 

• Padlere som ønsker vurdering av 
realkompetanse i steden for GK må avtale med 
en Veileder Hav. Det skal demonstreres at de 
kan alt i GK. Evt. Betaling tar de med VL. 

• Vi går inn for å lage en AL samling for Østlandet 
på Østre Bolærne 12.-14. april 2024 

 

 
 
 
 
 
Knut 

 Neste styremøte 29. august 2023 på NVS.  

 


